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Geachte aanwezigen hier en achter het beeldscherm, 

 

Als we naar het afgelopen jaar kijken dan is er veel gebeurd. De pandemie heeft in zeer korte tijd 

grote invloed op ons leven gekregen. Iedere dag worden we ermee geconfronteerd en de 

verwachting is dat we hier tot ver in 2021 rekening mee moeten houden. Er wordt een bepaald 

gedrag van ons verwacht in de omgang met familie, vrienden, collega’s, ect. We spreken ons 

medeleven uit voor alle inwoners die op welke wijze dan ook, geconfronteerd zijn met de gevolgen 

van de pandemie. Ook willen we een compliment geven aan alle inwoners die zich netjes aan de 

coronaregels houden. Samen Verder is trots op de vele mensen die zich inzetten voor de medemens. 

We beseffen echter ook dat de financiële gevolgen van de pandemie nog lang merkbaar zullen zijn 

landelijk, regionaal, voor de gemeente en zeer zeker ook voor onze inwoners.  

 

En dan nu de begroting. Voorzitter, we constateren dat de diverse beleidsvelden steeds meer 

integraal benaderd zijn. Er is bij de diverse programma’s samenhang waardoor de begroting beter 

leesbaar is dan voorheen. Kortom, er is een kwaliteitsslag gemaakt en daar zijn we blij om. 

Inhoudelijk, zoals u van ons gewend bent, vinden we er nog wel wat van. We willen graag iedereen 

meenemen in onze algemene beschouwingen op de voorliggende begroting. 

 

De leefbaarheid in Beesel 

Voorzitter, Blie in Beesel/kernoverleg heeft al eerder een mooie visie neergelegd. Wat een mooi 

voorbeeld van participatie! Tot nu toe is er echter vanuit de gemeente weinig  gedaan om deze visie 

op te pakken.  Voorzitter, we maken ons grote zorgen hierover. Hoe gaat u dit handen en voeten 

geven? Wat is er de afgelopen tijd concreet gebeurd? Waar staan we nu en wat gaat u verder doen?  

 

De alternatieve grensovergang 

Voorzitter, u wilt in 2021 verder gaan met de alternatieve grensovergang. We gaan hiervoor voor 

langere tijd een financiële verplichting aan van € 720.000 . Samen Verder vindt dat we dit juist in 

deze tijd niet moeten doen. Hebben de andere fracties hier ook een visie op?     

 

Duurzaamheid 

Het is een feit dat we als mensheid beter moeten zorgen voor onze planeet. Dat is waarom we ook 

als gemeente Beesel de juiste keuzes met betrekking tot duurzaamheid moeten maken. Maar maken 

we nu wel de juiste keuzes? Hebben we als het duurzaamheidsbudget op is, wel bereikt wat we 

willen bereiken? Er wordt geld uitgegeven aan een onderzoek naar windmolens in Meerlebroek. Is 

dit nu wel wijs? Waarom wordt er parallel aan dit aan dit onderzoek niet ook naar andere 

mogelijkheden gekeken? Het kan immers zijn dat de uitkomst negatief is en wat gaan we dan doen?  

Zo vragen wij ons ook af of we wel de juiste keuzes maken met betrekking tot energiebesparing, 

mobiliteit, biodiversiteit, circulaire economie en sociale duurzaamheid. Als we willen weten of de 

juiste keuzes gemaakt worden, moeten we kijken naar de resultaten. Dus voorzitter, wat is er bereikt 

tot nu toe en maken we wel de juiste keuzes? 
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Organisatie 

Voorzitter, Samen Verder vindt het onbegrijpelijk dat u voornemens bent om in 2021 een woon-

werkvergoeding voor de medewerkers in te voeren. Uitgerekend in een periode waarin thuiswerken 

steeds meer de nieuwe norm wordt en duurzame mobiliteit hoog op de agenda staat, wilt u een 

woon-werkvergoeding invoeren. Samen Verder begrijpt de noodzaak om medewerkers te boeien en 

te binden. Maar het is beter om in te zetten op ontwikkeling van medewerkers. Geef medewerkers 

de kans om zich verder te ontwikkelen bijvoorbeeld door scholing op terreinen waarin expertise 

tekort komt. Boeiend voor de medewerkers en bovendien een win-winsituatie omdat er minder 

ingezet hoeft te worden op inhuur door een gebrek aan expertise. 

 

Kortom, voeg het bedrag voor woon-werkvergoeding toe aan het opleidingsbudget. Zet in op 

doorgroei, kennisverbreding en borging van kennis waardoor meer kennis en expertise in eigen huis 

aanwezig is. Ook dit zorgt voor een sterk team Beesel. Voorzitter, kunt u dit toezeggen? We horen 

ook graag van de andere fracties hoe zij hierin staan.    

 

Grootschalig sportevenement 

Voor een grootschalig sportevenement wordt uitgegaan van jaarlijks € 80.000 waarbij de helft uit  

cofinanciering moet komen. Voorzitter, Samen Verder onderschrijft zeer zeker de aandacht die moet 

uitgaan naar sport en bewegen. Maar voorgaande jaren hebben ons er niet van overtuigd dat dit 

middels een grootschalig evenement als het LCW of voorheen Olympia’s Tour moet gebeuren. Wij 

zien erg weinig spin-offs van een evenement zoals dit nu georganiseerd wordt. Zeker, er zijn 

activiteiten voor de jeugd maar het aantal eigen inwoners dat met het evenement meedoet, is zeer 

gering. De bewoners en ondernemers langs de routes, ondervinden meer last van het evenement 

dan dat het hun iets oplevert. Ook zetten wij vraagtekens bij de toeristische impuls die ervan uit zou 

gaan. De spin-off als die er al is, is naar ons idee te gering.  

 

De voorkeur van Samen Verder gaat uit naar een kleinschaliger evenement waar sport, bewegen, 

kunst, cultuur en plaatselijke producten een plaats hebben. Organiseer samen met onze inwoners, 

jongerenverenigingen, sportverenigingen, ondernemers, etc.  een Beeselse “Week van Beleven” 

waarbij naast sport en bewegen ook plaats is voor lokale producten en kunst en cultuur. Voorzitter, 

bent u bereid om de mogelijkheden hiervoor te onderzoeken? Wij horen ook graag hoe de andere 

fracties hierin staan. 

 

Voor het vervolg geef ik het woord aan mevrouw Janssen 

 

 

Muziekonderwijs 

Voorzitter, laat ik beginnen met het muziekonderwijs. In het programma Beleven zien we een 

besparing van € 9.000 op het muziekonderwijs van de beide harmonieën en het fluiterkorps. Als 

reden geeft u aan dat het particuliere muziekonderwijs ook niet gesubsidieerd wordt. Samen Verder 

vindt dat deze vergelijking mank loopt. Het gaat bij de muziekkorpsen niet alleen om do, re mi maar 

ook om het samenspel, het luisteren naar elkaar en het samen muziek creëren. De drie 

muziekkorpsen verzorgen niet alleen de muzikale omlijsting bij communies, Sint Maarten, 



 

3 
 

Sinterklaas, Draaksteken, enzovoort, ze zijn ook als vereniging diep geworteld in onze gemeenschap. 

Vele vrijwilligers zijn actief als muzikant of zijn actief als ondersteunend lid. Bezuinigen op de 

leskosten betekent dat de eigen bijdrage voor de lessen stijgt van € 360  naar € 660. Dit is voor de 

meeste gezinnen geen haalbare kaart. Het kan en mag niet zo zijn dat het lidmaatschap van een 

muziekvereniging alleen nog maar voor de welgestelden is weggelegd. Deze muziekverenigingen 

kunnen alleen bestaan als er voldoende aanwas is. Voorzitter, Samen Verder vindt het onbegrijpelijk 

dat gekozen is voor een minuscule bezuiniging van € 9.000 terwijl het nadelige effect voor de 

muziekverenigingen niet in geld is uit te drukken. De waarde voor de gemeenschap is vele malen 

groter.  

 

Samenkracht 

Op meerdere fronten wordt ingezet op preventie en dat juichen we toe. Dit gebeurt in het kader van: 

voorkomen is beter dan genezen”. Hierdoor kan een voor de inwoner belastend zorgtraject 

vermeden worden. Wij zijn dan ook van mening dat inzet op preventie nodig is voor alle doelgroepen 

en alle leeftijden. Bovendien is preventie een mogelijk hulpmiddel tegen de stijgende kosten in het 

sociaal domein.  

 

Voorzitter, in het programma Samenkracht missen we de voedselbank. De voedselbank is juist in 

deze tijd een bittere noodzaak. De portefeuillehouder heeft eerder aangegeven dat er besprekingen 

lopen met de voedselbank. Het verbaast ons dat er geen budget is opgenomen voor het realiseren 

van een dependance van de voedselbank in onze gemeente. Voorzitter, kan de portefeuillehouder 

aangeven wat is de stand van zaken is? 

 

Communicatie 

Onderdeel van succesvol communiceren is dat je nagaat of de boodschap is aangekomen. Het 

betekent ook dat meerdere kanalen ingezet worden en dat voor sommige onderwerpen meerdere 

momenten nodig zijn. 

 

De gemeente verstrekt op dit moment voornamelijk informatie via de website, Linked-in en 

Facebook. Maar hier bereiken we niet alle inwoners mee. Voorzitter, hoe gaat u ervoor zorgen dat 

wel alle inwoners bereikt worden. 

 

Verder zien we dat met name bij bewustwordingscampagnes, onvoldoende ingezet wordt op de 

kracht van herhaling. Dat zijn gemiste kansen. Voorzitter, in 2021 wordt gestart met een 

bewustwordingscampagne duurzaamheid. Samen Verder vindt dat juist bij deze campagne alle 

mogelijke middelen bij herhaling ingezet moeten worden.   

 

En dan zichtbaarheid. Een goed voorbeeld van zichtbaarheid van de gemeente waren de filmpjes van 

de burgemeester waarin hij informatie gaf over de coronamatregelen. Dit zorgde voor 

betrokkenheid, medeleven en draagvlak. Dit zouden wij graag vaker willen zien, voorzitter. Dit kan al 

eenvoudig door een wekelijks digitaal vragenuurtje waarin inwoners vragen kunnen stellen aan de 

burgemeester en waarin informatie geven kan worden. Voorzitter, wat vindt u hiervan? 

 



 

4 
 

Financiën 

Kostenbeheersing in het sociaal domein is een aandachtspunt. We hebben weliswaar een open-

eindregeling maar dit betekent niet dat het een bodemloze put is. Goede zorg maar vooral ook 

betaalbare zorg is wat ons betreft het kader. De portefeuillehouder heeft al eerder toegezegd om bij 

de beleidsnota’s van het sociaal domein de centrale vraag te stellen: “Wat is goede betaalbare zorg” 

en daaraan gekoppeld: “Wat is zorg?”. We zijn benieuwd naar deze discussies.  

 

Een goede financiële huishouding betekent ook dat je alert bent op extra inkomsten. Samen Verder 

vindt dat we hier geld hebben laten liggen en daardoor wordt het moeilijker om doelen te halen. De 

binnengehaalde RRE-uitkering voor energiebesparing bijvoorbeeld was € 90.000 terwijl we meer dan 

€ 350.000 hadden kunnen aanvragen. We hebben geen gebruikgemaakt van het bomenplan van de 

provincie. Ook hier laten we geld liggen. Samen Verder vindt dat we ons als gemeente tekort doen. 

Voorzitter, wat gaat u hieraan doen? 

 

Voorzitter, we vinden het een verstandige keuze dat de investeringsreserve niet langer gebruikt 

wordt voor nieuwe kredieten. We zien echter wel dat incidentele lasten gedekt worden uit deze 

reserve. De vrij besteedbare investeringsruimte loopt daardoor terug naar drie miljoen. Samen 

Verder vindt dat we hiermee moeten stoppen. Incidentele lasten moeten uit de exploitatie gedekt 

worden. Zeker gezien de onzekere tijden die we tegemoet gaan. De uitkomsten van de herverdeling 

van het gemeentefonds weten we nog niet. Ook zal er een langer na-ijleffect zijn van de coronacrisis. 

Denk bijvoorbeeld aan het effect van meer bijstandsuitkeringen maar ook aan een verlaging van het 

gemeentefonds doordat er een economisch neerwaartse beweging is. We konden de 

investeringsreserve nog weleens hard nodig hebben voor andere zaken dan inhuur zoals nu veelal 

gebeurt. Laten we het appeltje voor de dorst niet nu al opeten. Welke visie hebben de andere 

fracties hierover. 

 

Slot 

Tot slot voorzitter, willen we nog aandacht vragen voor het volgende. In de raadsvergadering van 

oktober hebben we een motie ingediend waarbij we het college opriepen om binnen de door de 

gemeenteraad gestelde kaders te werken en afwijkingen van het kader voor te leggen aan de raad. 

De overige raadsfracties hebben hier destijds tegen gestemd. 

 

Voorzitter, de begroting zoals die nu voorligt is het kader waarbinnen de uitvoering in 2021  

plaatsvindt. Samen Verder hecht sterk aan de afspraken die we met deze begroting maken. Samen 

Verder zal zich er altijd tegen verzetten als afgeweken wordt van afspraken zonder de raad hierin te 

kennen. We roepen op voor een transparante en open dialoog tussen college en raad!  

 

Tot zover onze reactie in eerste termijn. 

 


